
NAOČKOVANÝ EXPERIMENTÁLNÍ
RYCHLOVAKCÍNOU PFIZER, CO NAKAZÍ
OSTATNÍ, AŽ TŘI ROKY VĚZENÍ? A ZAPLATÍ
ODŠKODNÉ?
- CZ24 News | 15. října 2021

ČESKO: Preambule: Nelze přece tolerovat, aby nakažení naočkovaní zahlcovali nemocnice a
roznášeli covid. A naočkovaný učitel, který nakazí třídu dětí, by měl být navíc zbaven své profese
stejně jako lékař. Prostě zaměnil covidtečku za beztrestnost!

NEUVĚŘITELNÁ DEMAGOGIE A SVINSTVO

Lidé a lékaři naočkovaní rychlovakcínou vakcínou Pfizer se bojí nenaočkovaných rychlovakcínou
Pfizer a vyhrožují jim málem koncentračními tábory. Dokonce v totalitních státech už hrozí ztráta
zaměstnání, když se nenaočkují rychlovakcínou Pfizer.

 

Přitom základní premisou je, že skutečné vakcíny, které nikdo nezpochybňuje, mají chránit
před zákeřnými chorobami a až na skutečné výjimky jim mají dávat adekvátní ochranu.

Ještě jednou: až na skutečné výjimky!

 

Následující číslo je za 9 měsíců. Prapodivně rychle schválená vakcína Pfizer dostala kulaté
razítko 21. 12. 2020 podmíněně, po půl roce testů, zatímco vakcíny se testují od čtyř do deseti let,
především pro děti. U nás se začalo očkovat někdy v lednu. A výsledek?

Šéf Fakultní nemocnice Motol Miloslav Ludvík se v rozhovoru pro ČT24 rozčílil kvůli léku
Regeneron. „Máme lék pro 6000 pacientů, jenom tady v Motole, jinak je v republice rozdistribuován,
já nechápu, jak dneska někdo umírá, protože když máte PCR pozitivního pacienta a dáte mu tento
lék, nemá naději, že by umřel, nebo že by se dostal do nemocnice!“

„Znovu bych apeloval: My máme plné sklady léku Regeneron, který je možno použít i pro ty pacienty,
kteří jsou v rizikové skupině. Staří, nějak nemocní, nějakým způsobem handicapovaní vysokým
tlakem, cukrovkou. A nám ten lék nejde. My ho máme ve skladech a praktičtí lékaři nám neposílají
pacienty. Prostě to nechápu. Máme lék pro 6000 pacientů, jenom tady v Motole, jinak je v republice
rozdistribuován, já nechápu, jak dneska někdo umírá, protože když máte PCR pozitivního pacienta a
dáte mu tento lék, nemá naději, že by umřel, nebo že by se dostal do nemocnice,“ běsnil Ludvík.

Nechávají snad vraždit lékaři pacienty, aby se jim zvýšil plat?
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Evropská databáze účinků vakcín proti C-19 k datu
11.9.2021: 24 526 mrtvých a 2.3 miliónu nemocných.

Poslední zprávy pocházejí z 11. září 2021 (ZDROJ). Přinášejí údaj 24 526 úmrtí a 2.3 miliónu
postižení po injekci jedné ze čtyř experimentálních vakcín proti COVID-19. Jedná se o tyto
vakcíny:

►MRNA MODERNA (CX-024414)
►MRNA PFIZER-BIONTECH
►ASTRAZENECA (CHADOX1 NOV-19)
►JANSSEN (AD26.COV 2.S)

CNN Prima NEWS
V Rakousku stoupá počet plně očkovaných pacientů, kteří končí na jednotkách intenzivní péče (JIP).
Vyplývá to z interního dokumentu komise epidemiologů, který má k dispozici agentura APA. Jak se
uvádí v interním dokumentu, v současné době tvoří plně očkovaní pacienti na oddělení JIP 17 %, na
jiných nemocničních oddělení je to 31 %. Příčiny tohoto nárůstu zatím nikdo nedokázal spolehlivě
pojmenovat, protože rakouská Agentura pro zdraví a bezpečnost potravin kohortovou studii teprve
dokončuje.

Češi žádají stovky miliónů Kč jako odškodné za očkování
proti C-19. Peníze však nedostali
Dokonce výrobci vakcín nenesou za vakcíny zodpovědnost! A hradit to mají státy, které za
rychlovakcíny tvrdě platí! Takže se snaží zaplacení odškodného vyhnout a ministr Vojtěch nenese
žádnou trestněprávní zodpovědnost!

Devět obzvláště těžce postižených využilo svého zákonného práva požádat zdravotnický
resort o odškodnění. Nejvyšší požadavek, který muselo řešit české ministerstvo zdravotnictví,
dosahuje výše 100 miliónů korun, takovou částku nárokovali celkem tři lidé, jejichž postižení
je fatální. Ostatní žádosti obsahovaly výrazně menší sumy a nepřesáhly 950 tisíc Kč na osobu.

Čtyři z devíti žádostí již byly vyřízeny a závěr pro lidi, kteří usilovali o kompenzaci za zdravotní
komplikace po očkování, byl… Negativní! Ministerstvo Vojtěcha právníka totiž odmítlo všechny
tyto žádosti, pět dalších ale stále může skončit úspěšně, jelikož zatím nebyly posouzeny. Dokonce i
ti, kteří se svou žádostí u Ministerstva zdravotnictví neuspěli, mají možnost se obrátit na soud.

 

https://healthimpactnews.com/2021/24526-deaths-2317495-injuries-following-covid-shots-reported-in-european-unions-database-of-adverse-drug-reactions/


Je šílené, že relativně mladý právník Vojtěch vykládá expertům na vakcíny z praxe a dětským
lékařkám z praxe, co je rychlovakcína Pfizer a jak mají léčit! Ta zrůdnost je nepřekonatelná!
(Naposledy v pořadu Máte slovo s Jílkovou)

 

Je šílené, že nám má být vzorem stát, který drtí své občany a ač jsou nejvíce proočkovaní
rychlovakcínou Pfizer, jsou na tom údajně bídně (Izrael), nebo je nám dáván za vzor stát, kde vznikly
koncentrační tábory a lékaři, jako byl Mengele. (Německo). A terorismus na dětech a dospělých se
má těmito státy řídit! Ty jsou náš vzor! Šílené a neuvěřitelné!

 Takže na závěr z nadpisu: měl by dostat trest tři roky vězení ten, co je naočkován rychlovakcínou
Pfizer, protože se hlásí jako “COVIDTEČKA” a myslí si, že není přenašeč covidu, čímž zaviní něčí
smrt? To je přece úmyslné zabití! A neměl by být ještě tvrději potrestán ten, co mu to do hlavy
narval? V tomto případě právník Vojtěch? Že dostal odbytné ve formě funkce – velvyslanec? To asi
vysvětluje vše.
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V desítkách případů NSS zpětně konstatoval nezákonnost opatření Ministerstva zdravotnictví nebo
jejich částí, případně opatření rovnou rušil, pokud v době rozhodování ještě zůstávala v platnosti.
Opakovaně soud také kritizoval ministerstvo zdravotnictví za to, že bez srozumitelného vysvětlení
neklade laboratorně prokázané protilátky na roveň očkování nebo imunitě z prodělaného covidu-19.
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